
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat
Képviselő-testülete

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2025. január 28-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (1102 Budapest, Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Tibold Zsanett.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.03 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Gál Judit, a Bizottság elnöke,dr. Horváth Márk, Kovács Róbert, Mustó Géza Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Benedek Zoltán Csabáné, Páll László, Péter Anikó, dr. Szabó János Zoltán, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte: Távolmaradás oka:Hegedűs Réka, a Bizottság képviselő tagja betegség 
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaDr. Mátrai Gábor ImreRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Péter NorbertDr. Ács ViktóriaDr. Kappel PatríciaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó Judit

jegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármesteralpolgármesteralpolgármesterönkormányzati képviselő, kerületfejlesztési éskörnyezetvédelmi tanácsnoka Jegyzői Titkárság vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály képviseletébena Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője
Az ülést vezeti: Gál Judit bizottsági elnök.
Elnök: Jó, 9 óra elmúlott 3 perccel, úgy döntöttünk, hogy megkezdjük a munkát. Jó, ez a harmadik csengőszó volt, a harmadik figyelmeztetés. Nagyon nagy szeretettel köszöntök mindenkit 2025. esztendőnk első bizottsági ülésén. Külön köszöntőm Jegyző urat, Alpolgármester urakat, Tanácsnok urat, a Bizottságnak a tagjait és a Polgármesteri Hivatalnak a dolgozóit. Megkérem Képviselőtársaimat, amennyiben még nem tették meg, akkor a szavazógépbe jelentkezzenek be. A Közművelődési Bizottság ülését megnyitom, megállapítom, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Az ülésünk nyilvános, melyről hangfelvétel készül. A napirendi pontokkal kapcsolatban nem érkezett semmiféle észrevétel, ezért kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a napirend elfogadásáról. A szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [1/2025. (I. 
28.)]:1. A tervezett iskolai felvételi körzetek véleményezése (13. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester2. Az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás (37. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester3. A Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és Ihász utcai tornatermének, valamint a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adása (29. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kroó György Zene- és Képzőművészeti Kőbányai Alapfokú Művészeti Iskola hangszerbeszerzésére nyújtott támogatás elszámolása (12. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester5. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kőbányai Szent László Gimnázium médiastúdiójának részleges felújítása és eszközbeszerzése céljából nyújtott támogatás elszámolása (8. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester6. Az óvodai, iskolai nyári táborok és erdei iskolák 2024. évi támogatásának elszámolása (7. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester7. A „Millió lépés az iskoládért” programban résztvevő iskolákat segítő alapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása (14. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester8. A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2023. évi felhalmozási célú támogatásának elszámolása (18. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a napirendet elfogadta.

1. napirendi pont:
A tervezett iskolai felvételi körzetek véleményezése 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom az első napirendi pontot, a 13. számú előterjesztést, a tervezett iskolai felvételi körzetek véleményezését. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. Van-e valakinek észrevétele, hozzászólnivalója az iskolai körzethatárokkal kapcsolatban? Amennyiben nincs, ugye a határozati javaslat arról szól, hogy ezek a körzetek módosítatlanul maradjanak, tehát ne változtassunk rajta. Indítom a szavazást a 13. számú előterjesztés támogatásáról.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a tervezett iskolai felvételi körzetek véleményezéséről szóló 13. számú előterjesztést támogatja [2/2025. (I. 28.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a 13. számú előterjesztést 7 igen szavazattal támogattuk. Egy fő nem vett részt a szavazásban. Az első napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

Az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a második napirendi pontot, a 37. számú előterjesztést, az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás címmel. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem óhajtja kiegészíteni az előterjesztést. Van-e valakinek észrevétele a második napirendi ponttal kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a 37. számú előterjesztés támogatásáról, és én is szavazok.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálásról szóló 37. számú előterjesztést támogatja [3/2025. (I. 28.)].

Elnök: A 37. számú előterjesztést a Bizottság 6 igen, 1 tartózkodás mellett támogatta. Egy fő nem 
vett részt a szavazásban. A második napirendi pontot lezárom.

3. napirendi pont:
A Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és Ihász utcai tornatermének, valamint a 

Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti 
Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Harmadik napirendi pont a 29. számú előterjesztés, a Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és Ihász utcai tornatermének, valamint a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adása. Az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni ezt az előterjesztést. Nem tudom, van-e valakinek kérdése, hozzászólása, ötlete, javaslata? Amennyiben nincs, akkor hozzuk meg döntésünket a 29. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és Ihász utcai tornatermének, valamint a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról szóló 29. számú előterjesztést támogatja [4/2025. (I. 28.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 29. számú előterjesztést támogatta. A harmadik napirendi pontot lezárom.
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4. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kroó György Zene- és Képzőművészeti 

Kőbányai Alapfokú Művészeti Iskola hangszerbeszerzésére nyújtott támogatás 
elszámolása

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Negyedik napirendi pont, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kroó György Zene- és Képzőművészeti Kőbányai Alapfokú Művészeti Iskola hangszerbeszerzésére nyújtott támogatás elszámolása. 12. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester - a háttérből dr. Mátrai Gábor alpolgármester utalása a hangszer típusára, igen, mi is örülünk, hogy megkezdődik a hárfa tanszaknak a munkája - nem kívánja kiegészíteni. Van- e valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a 12. számú előterjesztés elfogadásáról.
5/2025. (I. 28.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kroó György Zene- és Képzőművészeti 
Kőbányai Alapfokú Művészeti Iskola hangszerbeszerzésére nyújtott támogatás 
elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ hárfabeszerzésre irányuló, felhalmozási célú támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 12. számú előterjesztést elfogadta.

5. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kőbányai Szent László Gimnázium 

médiastúdiójának részleges felújítása és eszközbeszerzése céljából nyújtott támogatás 
elszámolása

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Ötödik napirendi pont a 8. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kőbányai Szent László Gimnázium médiastúdiójának részleges felújítása és eszközbeszerzése céljából nyújtott támogatás elszámolása. Ötös napirendi ponttal kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Igen, jó helyre ment valóban a támogatás, hiszen sikerült a klímarendszert kiépíteni, a tetőn részben. Jó, amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a 8. számú előterjesztés elfogadására.
6/2025. (I. 28.) KMB határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére a Kőbányai Szent László Gimnázium 
médiastúdiójának részleges felújítása és eszközbeszerzése céljából nyújtott támogatás 
elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére, a Kőbányai Szent László Gimnázium médiastúdiójának felújítása és eszközbeszerzése céljából nyújtott felhalmozási célú támogatás elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.
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6. napirendi pont:
Az óvodai, iskolai nyári táborok és erdei iskolák 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Hatodik napirendi pont, 7. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a címe pedig az óvodai, iskolai nyári táborok és erdei iskolák 2024. évi támogatásának elszámolása. Van-e valakinek észrevétele? Alpolgármester úr nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Megadom a szót Péter Anikónak.
Péter Anikó: Köszönöm szépen a szót Elnök asszony. Két észrevétellel szeretném kiegészíteni, tekintve, hogy erdei iskola pályázatokban egészen jártas vagyok, és egészen sokat írtam én is. És igazából az jutott eszembe, hogy az utóbbi időben egyre nehézkesebb lett ezeknek a pályázatoknak az elszámolása, főleg a szervezői kollégák részéről, és az merült fel bennem kérdésként, hogy esetleg az az opció, hogy a továbbiakban mondjuk minden intézménynek van alapítványa, hogy ezen keresztül működjön a finanszírozás, tekintve, hogy a Tankerületen keresztül nagyon-nagyon nehezen jutnak el azokhoz a szolgáltatókhoz ezek az összegek, amiket gyakorlatilag azonnal ki kellene fizetni. Nem tudom, hogy arra esetleg lenne-e mód, hogy adott esetben konkrétan az iskolák kapják meg ezeket a támogatásokat és mondjuk nem a Tankerületen keresztül? Illetőleg a másik, ami így ezzel kapcsolatosan eszembe jutott - természetesen csak ötlet és javaslat -, miszerint, ha már az iskolák támogatást kapnak, én azt gondolom, hogy nagyon nagy segítség ez a szülőknek, minden egyes fillér, amivel hozzájárul az Önkormányzat az erdei iskolák támogatásához, hogy esetleg itt is a nyilvánosságot egy picit akár az iskolának a honlapján, vagy a facebook-oldalán megjelenhetne-e egy-egy kis köszönjük szépen az Önkormányzat támogatását felhívás, miszerint az Önkormányzat támogatta ezeket az eseményeket, rendezvényeket. Ennyit szerettem volna. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm a szót. Az első felvetésre nem tudom, hogy válaszadásra ki vállalkozik? Az alapítványok támogatása volt a kezdeményezés. Jó, megadom a szót dr. Szabó Krisztián jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. A pályázati feltételek meghatározásakor meg tudjuk szabni azt, hogy tábor szervezésével kapcsolatban ki pályázhat, de nyilván támogatást az kaphat, aki pályázik, aki szervezi a programot, és aki azzal utána elszámol. Az alapítvány vélhetően nem szervez tábort, tehát az alapítvány nem is kaphat támogatást tábor szervezésére. A Tankerület pedig maga határozza meg azt, hogy a szervezeti egységei, az iskolák milyen módon gazdálkodnak, milyen módon fogadhatnak el támogatást. Ezt nem az Önkormányzat határozza meg, hogy milyen belső jogi, pénzügyi folyamatok mozgathatók a Tankerületen belül. Tehát a Tankerület maga egy igazgatási szervezet, amely a szervezeti egységeivel az iskolákon keresztül látja el a feladatait. Én nem látok erre lehetőséget, hogy az iskolák önállóan kaphatnának és gazdálkodhatnának a támogatással. Nyilván a Tankerülettel lehet arról egyeztetést folytatni, hogy milyen módon történik ezeknek a támogatásoknak a felhasználása, vagy ha van ezzel kapcsolatban valamilyen feltétel, akkor azt a pályázati eljárás során megszabhatjuk. Köszönöm.
Elnök: Jó, a második gondolattal kapcsolatban nem tudom az előterjesztőnek van-e valamilyen? 
(Dr. Mátrai Gábor alpolgármester jelzi, hogy nincs.) Nincs. Tehát ilyenkor erről külön kell szavazni, vagy ez még csak? Semmi. Jó. Van-e még akkor az erdei iskolákkal, illetve a támogatás elszámolásával kapcsolatban valakinek valamilyen észrevétele? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a 7. számú előterjesztés elfogadásáról.
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7/2025. (I. 28.) KMB határozat
az óvodai, iskolai nyári táborok és erdei iskolák 2024. évi támogatásának elszámolásáról (8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kelet-Pesti Tankerületi Központ iskolai táborok, erdei iskolák 2024. évi támogatásáról szóló elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 7. számú előterjesztést elfogadta. Bezárom a hatos számú napirendi pontot.

7. napirendi pont:
A „Millió lépés az iskoládért" programban résztvevő iskolákat segítő alapítványok 2024. 

évi támogatásának elszámolása
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom a hetes számút, a „Millió lépés az iskoládért" programban résztvevő iskolákat segítő alapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása. Ez a 14. számú előterjesztés, az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. Nem tudom, van-e valakinek észrevétele, kérdése a hetedik napirendi ponttal kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor most is indítom a szavazást a határozat elfogadásáról.
8/2025. (I. 28.) KMB határozat
a „Millió lépés az iskoládért” programban résztvevő iskolákat segítő alapítványok 2024. 
évi támogatásának elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága1. az Összefogva az iskoláért Alapítvány,2. a Gém-Kapocs Alapítvány,3. az Együtt a Fekete István Általános Iskoláért Alapítvány,4. a Harmat 88 Alapítvány,5. a Sors Bona Alapítvány,6. a Nevesincs Alapítvány,7. a Baptista Szeretetszolgálat Alapítvány, valamint8. a Hi-Tech Alapítvány elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 14. számú előterjesztést elfogadta. A hetedik napirendi pontot bezárom.

8. napirendi pont:
A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2023. évi felhalmozási célú támogatásának 

elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Nyolcadik napirendi pontunk a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2023. évi felhalmozási célú támogatásának elszámolása. Ez a 18. számú előterjesztés, az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem kíván élni a kiegészítés lehetőségével. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy valaki szeretne-e bármit mondani ezzel kapcsolatban? Amennyiben nem fogalmazódik meg semmiféle javaslat, akkor kérem, hogy hozzuk meg döntésünket a nyolcadik napirendi pontról, a határozat elfogadásáról. A szavazást indítom.
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9/2025. (I. 28.) KMB határozat
a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2023. évi felhalmozási célú támogatásának 
elszámolásáról(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2023. évi felhalmozási célú támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 18. számú előterjesztést elfogadta. Megállapítom, hogy a Bizottság a mai napra tervezett napirendi pontjait megtárgyalta, köszönöm mindenkinek a munkáját. Megkérem Mustó Zoltán Géza, Mustó Géza Zoltán - nálam már örökre így marad -, Mustó Géza Zoltán képviselőtársamat a jegyzőkönyv aláírására. A bizottsági ülést 9 óra 15 perckor bezárom. Köszönöm szépen.

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és névszerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2025. január 28-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Gál Judit elnökBenedek Zoltán CsabánéHegedűs RékaDr. Horváth MárkKovács RóbertMustó Géza ZoltánPáll LászlóPéter AnikóDr. Szabó János Zoltán
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert Dr. Ács Viktória Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix

Aláírás:


